

**STRATEGI PELAKSANAAN
PEMBELAJARAN DAN PEMUDAHCARAAN DI PUSAT
PEMBELAJARAN**

NAMA PUSAT : OUTDOOR LEARNING CENTRE
FUNGSI : OUTDOOR @ AKTIVITI LUAR
TAJUK : VERTICAL GARDEN

BI L	PERKARA	CATATAN	
1	STANDARD KANDUNGAN	FK 2.3	Melakukan pelbagai pergerakan bukan lokomotor
2	STANDARD PEMBELAJARAN	FK 2.3.3	Melakukan gabungan pergerakan bukan lokomotor
		KD 2.1.2	Menunjukkan sikap positif iaitu :- (i) Kekitaan (ii) Setia kawan (iii) Empati
3	OBJEKTIF PEMBELAJARAN	Kanak-kanak dapat melihat proses percambahan bawang menggunakan tiga jenis air melalui perekodan .	
3	STREAM	S	Memerhati percambahan bawang menggunakan deria penglihatan dan sentuhan.
		T	Smart TV, bekas tanaman vertical garden
		R	Mengetahui ciptaan Tuhan tentang proses percambahan bawang.
		E	Membuat lakaran reka bentuk vertical garden
		A	Membuat vertical garden mengikut kreativiti Menanam bawang ke dalam bekas dan menyusun mengikut kreativiti
		M	Mengira bilangan bawang yang ditanam

3	BBM	Smart TV, Bekas, penyedok besi , tanah, 3 jenis Air(Air milo,Air Sabun dan Air paip) papan putih dan penyiram.
4	NILAI MURNI	Yakin, bekerjasama,sabar dan bertolak ansur.
5	<p><u>STRATEGI PELAKSANAAN</u></p> <ol style="list-style-type: none"> 1. <u>Guru menerangkan tentang projek vertical garden yang akan dijalankan bersama kanak-kanak</u> 2. <u>Guru menunjukkan bawang yang telah bercambah kepada kanak-kanak.</u> 3. Kanak-kanak bersoaljawab dengan guru mengenai percambahan bawang . Contoh :- <ol style="list-style-type: none"> a) Guru : Siapakah pernah melihat bawang? b) Guru : Bagaimanakah bawang boleh bercambah? c) Guru: Di manakah kita boleh menanam bawang? d) Guru: Pernah kami mendengar tentang vertical garden? 4. Guru bersama kanak-kanak membina vertical garden menggunakan bahan-bahan terpakai/kitar semula. 5. Kanak-kanak dibahagikan kepada tiga kumpulan. 6. Guru memperkenalkan bahan-bahan untuk menanam bawang. 7. Guru menerangkan aktiviti yang akan dijalankan kepada kanak-kanak. <ul style="list-style-type: none"> - Kanak-kanak mengambil bahan-bahan bagi setiap kumpulan . - Kanak-kanak memasukkan tanah di dalam bekas yang telah disediakan . - Kanak-kanak akan meletakkan bawang di dalam bekas yang berisi tanah. - Kanak-kanak diberikan jenis air mengikut kumpulan masing-masing . - Kanak-kanak menyiram bawang tersebut dengan menggunakan jenis air yang berbeza iaitu :- Air paip, Air milo dan Air sabun . 	

8. Kanak-kanak memulakan aktiviti iaitu menanam dan menyiram bawang secara berkumpulan serta dengan bimbingan guru.
9. Kanak-kanak menceritakan pengalaman menanam bawang kepada rakan-rakan yang lain.
10. Kanak-kanak akan menyiram bawang pada setiap hari dan akan merekodkan proses percambahan bawang pada papan putih yang telah disediakan mengikut kumpulan masing-masing.
11. Tempoh merekod percambahan bawang ini adalah dalam tempoh masa 1 minggu.

Nota:

** guru boleh menyediakan pelbagai BBM berdasarkan kreativiti guru serta minat kanak-kanak*

** guru merangsang kanak-kanak untuk berani menyebut perkataan yang dipaparkan*